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Huizen van het Nederlands   –   Evaluatie

In 2002 werden de "Huizen van het Nederlands" 
opgestart in een aantal proefregio’s. Deze projec-
ten worden jaarlijks geëvalueerd.

1. Zijn er gegevens beschikbaar van deze evalua-
ties ? Zo ja, waar ?

2. Zijn er over de jaren heen opvallende verschil-
len gesignaleerd, wat inschrijving, opvolging, 
afhaken van cursisten, … betreft ?

3. Zijn hier opvallende verschillen per regio vast te 
stellen ?

Antwoord

Volgens het protocol betreffende afspraken met 
betrekking tot inburgering van de minister bevoegd 
voor Onderwijs met de minister bevoegd voor 
Inburgering, afgesloten tussen minister Marino 
Keulen en mijzelf, vallen de Huizen van het 
Nederlands onder de bevoegdheid van minister 
Marino Keulen.


